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Protokół Nr  XVI/07 
z Sesji Rady Miejskiej w Sławkowie 

odbytej w dniu 26 października 2007 r. 
 
Ustawowa liczba radnych  - 15 

Obecny skład Rady   - 15 

Obecnych radnych   - 14 

Nieobecny radny: Tomasz Prowancki usprawiedliwiony. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

Miejsce Sesji: Sala Obrad Urzędu Miasta przy ul. Łosińskiej 1. 

Czas trwania obrad: 1600  -  2000  

 

Ad. 1.  Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki witając: 

– Burmistrza Miasta Małgorzatę Reczko, 

– Zastępcę Burmistrza Miasta Zbigniewa Tarmasa,  

– radnych, 

– Skarbnika Miasta Agatę Ślęzak, 

– Sekretarza Miasta Antoniego Michniewskiego, 

– Radców Prawnych Dariusza Michalskiego oraz Michała Tarnawskiego, 

– Dyrektora SP ZOZ Jacka Ziętala,  

– przedstawicieli stowarzyszeń i organizacji społecznych z terenu miasta, 

– przybyłych mieszkańców Sławkowa. 

  Na podstawie listy obecności stwierdził, że Rada uprawniona jest do podejmowania 
prawomocnych uchwał i wniosków, gdyż przy otwarciu Sesji uczestniczyło 13 radnych. 
Liczba radnych wzrosła w trakcie obrad do 14. 
 
Ad. 2.  Zatwierdzenie porządku obrad sesji. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki zaproponował porządek obrad jaki 
radni otrzymali w zawiadomieniach. Propozycji zmian nie zgłoszono, po czym Rada przy 
13 głosach „za” przyjęła następujący porządek obrad Sesji: 

 
1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji. 
3. Przyjęcie protokołów z dwóch ostatnich Sesji: Nr XIV/07 z dnia 12 września 2007 r.,     

Nr XV/07 z dnia 24 września 2007 r. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
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5. Informacja Burmistrza Miasta o pracy w okresie między Sesjami.  
6. Interpelacje i wnioski. 
7. Analiza efektów (materialnych i społecznych) dofinansowania organizacji społecznych i 

stowarzyszeń realizujących zadania publiczne. 
8. Kierunki działań i efekty w zakresie ochrony środowiska. 
9. Prezentacja organizacji społecznych i stowarzyszeń działających w mieście: 

� składy osobowe, 
� kierownictwo organizacji, 
� ich zamiary i możliwości realizacji programów. 

10.Wybór ławników do Sądu Rejonowego i Sądu Okręgowego oraz podjęcie uchwały. 
11.Podjęcie uchwał i wniosków. 
12.Sprawy bieżące, w tym informacja radnych powiatowych o działalności Rady  
       Powiatowej w Będzinie. 
13.Zakończenie. 
 
 Pełna  treść zawiadomienia dla radnych, zaproszeń dla gości oraz dla mieszkańców 
miasta stanowią załączniki Nr 2, 3, i 4 do protokołu. 
 
Ad. 3.  Przyjęcie protokołów z dwóch ostatnich Sesji: Nr XIV/07 z dnia 12 września  
            2007 r. i  Nr XV/07 z dnia 24 września 2007 r. 
 

Protokół z Sesji Nr XIV/07 z dnia 12 września 2007 r. został przyjęty przy 12 
głosach „za” i 2 „wstrz. się od głosu” bez uwag. 

 
Protokół z Sesji Nr XV/07 z dnia 24 września  2007 r. został przyjęty przy 12 głosach 

„za” i 2 „wstrz. się od głosu” bez uwag. 
   

Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
 

Po zamknięciu listy, Rada przy 13 głosach „za” powołała Komisję Uchwał i 
Wniosków w składzie: 

 
– Grażyna Bierońska,  
– Grażyna Skubis, 
– Jadwiga Szewczyk. 
 
Ad. 5.  Informacja Burmistrza Miasta o pracy w okresie między Sesjami.  
 
 Informację złożyła Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko i stanowi ona załącznik 
Nr 5 do protokołu. 
 
 Radna Jadwiga Szewczyk zwróciła się do Pani Burmistrz o uzupełnienie informacji 
na temat udziału w Jesieni Poetyckiej, w otwarciu wystawy „Sławków w rysunkach” oraz o 
podanie szerszych wyników na temat referendum. 
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– Burmistrz Miasta wyjaśniła, że wymieniła najważniejsze spotkania, gdyż w przypadku 
podania wszystkich, informacja byłaby bardzo obszerna. Oprócz wymienionych, 25 
października uczestniczyła w XXIII finale Ogólnopolskiego Konkursu Jesieni 
Poetyckiej w Miejskim Ośrodku Kultury z udziałem pisarki i poetki Katarzyny Turaj-
Kalińskiej. W konkursie  wzięła udział tylko jedna radna Jadwiga Szewczyk. Ponadto 
17 października uczestniczyła w otwarciu wystawy poplenerowej „Sławków                 
w rysunkach”, która odbyła się w Muzeum. 

– w ramach kampanii w zakresie przeprowadzanego referendum, odbyły się 3 spotkania  
z wyborcami. Frekwencja mieszkańców była niewielka: 
� w TKKF (10 osób), 
� w OSP (około 25 osób), 
� w Schronisku Młodzieżowym (3 osoby). 
 

 Ponadto rozprowadzono bardzo dużą liczbę ulotek, które zostały dostarczone do 
każdej posesji na terenie miasta przez pracowników Urzędu i osoby zatrudnione w ramach 
umów stażowych. Podała pełne wyniki  referendum. Referendum  jest ważne i uprawnia 
Burmistrza Miasta do podejmowania dalszych działań wynikających z przepisów prawnych. 
Wyniki te przekazała radnym w celu zapoznania się w trakcie obrad, a zostaną 
opublikowane w najbliższym numerze Kuriera Sławkowskiego. 
 
 Radny Witold Materka zwrócił się o podanie wyników wyborów do Parlamentu i 
Senatu, z uwagi na kandydowanie przedstawiciela naszej Rady. 
 
 Burmistrz Miasta poinformowała, że radny Julian Kempiński uzyskał 215 głosów, co 
nie wystarczyło do zajęcia miejsca w Parlamencie. Ponieważ radny nie informował Rady o 
kandydowaniu, nie czuła się w obowiązku udzielenia takiej informacji. Podała pełne wyniki 
głosowania na terenie miasta i przekazała je radnym w celu zapoznania się w trakcie obrad. 
Wyniki te zostaną również opublikowane w Kurierze Sławkowskim. 
 
 Skarbnik Miasta Agata Ślęzak poinformowała o pozytywnej opinii Regionalnej Izby 
Obrachunkowej na temat sprawozdania z wykonania budżetu miasta za I półrocze 2007 r., 
które radni otrzymali do wiadomości w materiałach na Sesję. 
 
 Innych pytań do Burmistrza Miasta nie było. 
 
Ad. 6.  Interpelacje i wnioski. 
 

 Pan Henryk Kolczyk przypomniał zgłoszony na ostatnich Sesjach wniosek 
dotyczący usunięcia wgłębień w asfalcie (obniżenie terenu) na drogach powiatowych – ulic 
Hrubieszowska oraz Kołdaczka, w ramach okresu gwarancyjnego z uwagi na stojącą wodę 
przy nadmiernych opadach. Ponadto zapytał w jaki sposób miasto weszło w posiadanie 
działek przy ulicy Konarowej sprzedawanych w drodze przetargu? Oświadczył przy tym, że 
wstrzyma sprzedaże, gdyż już niektórym wstrzymał wcześniej, a ponadto jako Prezes 
Wspólnoty Leśnej poczyni starania o ich zwrot. Zaproponował również sukcesywne 
przejmowanie na stan mienia komunalnego działek położonych w byłej strefie ochronnej 
Huty Katowice z przeznaczeniem na budowę wysypiska śmieci. Stwierdził, że wysypisko 
na terenie gminy Bolesław może być w krótkim czasie zapełnione.  
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Odnosząc się do krytycznych uwag Pana Kolczyka pod adresem radnych, radna 
Jadwiga Szewczyk stwierdziła, że przed podjęciem uchwały, radni uzyskali informacje 
niezbędne do jej podjęcia. 

Odpowiedzi udzielił Zastępca Burmistrza Zbigniew Tarmas: Poinformował, że 
– odpowiedź w sprawie wgłębień w asfalcie na ulicy Hrubieszowskiej i Kołdaczce 

zostanie udzielona przy informacji z realizacji wniosków z poprzedniej Sesji. Oprócz 
kolejnego pisemnego monitu, nie mamy innej mocy prawnej do załatwienia tego 
wniosku i możemy tylko czekać na działania zapewnione przez Powiatowy Zarząd 
Dróg, który zadeklarował przegląd dróg powiatowych pod kątem ich naprawy i 
remontów bieżących w okresach gwarancyjnych.  

– Kwestia przejmowania działek z byłej strefy ochronnej Huty Katowice jest trudna          
z uwagi na nieuregulowane stany prawne ich właścicieli. Jednak na wniosek 
pojedynczych osób działki nabywane są sukcesywnie. Rada każdorazowo podejmuje 
uchwały w tej sprawie, a z uwagi na koszty notarialne, które ponosi miasto, rocznie 
przejmowane są tylko 2 lub 3 działki. Przeznaczenia nie można określić, a tym bardziej 
na budowę wysypiska śmieci. Miasto ma zawartą umowę na wywóz nieczystości nie     
z właścicielem wysypiska lecz z firmą wyłonioną w trakcie przetargu na wywóz 
nieczystości z terenu miasta i za miejsce składowania tych nieczystości odpowiada nie 
miasto lecz ta firma. Ponadto poinformował, że w Katowicach jest planowana budowa 
spalarni śmieci z terenu województwa, która zabezpieczy w pełni potrzeby i w tej 
sytuacji planowanie budowy na naszym terenie jest zbędne, a bardzo kosztowne nawet 
z uwagi na konieczność zmian w planie zagospodarowania przestrzennego. 

 
 Pan Marian Wrześniak poparł kwestię przejmowania działek z byłej strefy 
ochronnej Huty Katowice. Wypowiedział się również na temat sprzedaży działek przez 
Wspólnotę Leśną przypominając historię przekazania terenów na północ od torów 
kolejowych dla mieszkańców Sławkowa. Ponadto zapytał czy jest koncepcja poprawy lub 
zmiany otoczenia przy Krzyżu Wolności?  Podał również przykłady błędów technicznych 
(Jego zdaniem) popełnianych przez wykonawcę przy realizacji budowy chodnika przy ulicy 
Wrocławskiej. Zarzucił przy tym brak obecności przy robotach inspektora nadzoru. 
 

Zastępca Burmistrza Zbigniew Tarmas wyjaśnił, że: 
– przekazanie przez Wspólnotę gruntów na północ od torów kolejowych na rzecz miasta, 

odbyło się jednym dokumentem i trudno jest określić właściwość i dokładność takiego 
zapisu. Wspólnota Leśna posiada nadal grunty w tej części miasta, które przeznacza do 
sprzedaży.   

– Otoczenie Krzyża Wolności jest porządkowane corocznie przed Świętem 11-listopada. 
Nie przewidywane są na razie żadne inne roboty, gdyż wymaga to zabezpieczenia 
środków budżetowych. O wiele bardziej zaniedbane są inne miejsca pamięci na terenie 
miasta. Podał przykład pomnika  przy ulicy Krzywda. Aktualnie wykonywany jest 
remont kapitalny Kapliczki Św. Rozalii przy ulicy Wrocławskiej wraz z poprawą 
otoczenia przy refundacji kosztów przez Starostwo Powiatowe z Będzina.  

– Za realizację budowy chodnika odpowiada inspektor nadzoru. W przypadku 
stwierdzenia wad technicznych wynikłych z winy wykonawcy w okresie 
gwarancyjnym, zostaną dokonane korekty projektu, a widoczne niedociągnięcia i 
usterki muszą być poprawione.  
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 Pan Henryk Kolczyk w ponownej wypowiedzi skierował do Pani Burmistrz zarzuty 
dotyczące sprawy Strzemieszyc nie podając żadnych szczegółów, zarzucił jej starania 
(używając określenia „wyciągania ręki”) w zakresie pozyskiwania środków dla miasta od 
Wspólnoty Leśnej, zapytał także kiedy miasto wykupi tereny zajęte pod oczyszczalnię i 
przepompownię ścieków? Ponownie oświadczył, że użyje wszelkich starań i metod w celu 
uzyskania informacji na temat stanu prawnego sprzedawanych działek w celu ich 
odzyskania na rzecz Wspólnoty. Stwierdził jednocześnie, że zostały przejęte nieprawnie. 
Zażądał odpowiedzi na piśmie. 
 

Radca Prawny Dariusz Michalski poinformował, że jeśli działka posiada Księgę 
Wieczystą, w której dokonany jest wpis właściciela, a ponadto gmina dysponuje wszelkimi 
innymi dokumentami uprawniającymi organ gminy do jej sprzedaży, to biorący udział        
w przetargu wpłacając wadium, jest pewny o prawidłowości przeprowadzanego przetargu. 

 
 Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko sprostowała niektóre określenia zawarte        
w wypowiedzi Pana Henryka Kolczyka. „Nie wyciągała rąk po pieniądze” (jak to określił 
Pan Kolczyk) lecz dyrektorzy placówek oświatowych jak również i innych organizacji czy 
stowarzyszeń z terenu miasta, zwrócili się z prośbą do Zarządu Wspólnoty o przekazanie 
środków na realizację pewnych zadań. Dysponentem środków we Wspólnocie jest Walne 
Zgromadzenie, które to wyraziło zgodę na ich przekazanie. Zgodnie ze Statutem Wspólnoty, 
nie Prezes, w tym przypadku Pan Kolczyk, dzieli środkami. Walne Zgromadzenie rozliczy 
również Zarząd Wspólnoty z wydatkowanych środków. Podkreśliła trudności we 
współpracy z Prezesem Wspólnoty  Leśnej, który jest zarazem Przewodniczącym Zarządu.  
 
 Zastępca Burmistrza Zbigniew Tarmas poinformował, że gmina korzysta 
bezumownie z gruntów zajętych pod przepompownię ścieków, a procedura przejęcia 
zajętych działek przedłuża się. Zaproponował pisemne wystąpienie ze strony Wspólnoty    
w tej sprawie i wówczas nastąpi ostateczne rozstrzygnięcie. 
 
 Na wniosek radnej Grażyny Proszczek zakończono dyskusję.  
 
Ad. 7.  Analiza efektów (materialnych i społecznych) dofinansowania organizacji 

            społecznych i stowarzyszeń realizujących zadania publiczne. 
 

 Radni otrzymali na piśmie informację na temat wykorzystania w roku 2007 środków 
finansowych przez organizacje społeczne i stowarzyszenia działające w mieście. Informacja 
stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
 Spośród obecnych przedstawicieli organizacji, w Sesji uczestniczyli członkowie 
Zarządu MKS „SŁAWKÓW” w osobach wiceprezesów Pana Andrzeja Majchrzaka oraz 
Pana Dariusza Piętki. Pan Andrzej Majchrzak poinformował, że pełni funkcję 
wiceprezesa od 24 czerwca br. W tym dniu został również zmieniony częściowy skład 
Zarządu Klubu, którego działalność można oceniać różnie. Jest w mieście grupa 
sympatyków piłki nożnej interesujących się Klubem. W zakresie spraw sportowych i formy 
samych zawodników stwierdził, że z jego obserwacji wynika, że jest dużo ambitnej 
młodzieży, ale gorzej z umiejętnościami. Widoczny jest również brak kondycji zawodników. 
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Był zdania, że należałoby na razie skupić się nad elementem wypełniania wolnego czasu 
dzieci i młodzieży poza nauką szkolną, poprzez ich uczestnictwo w treningach i 
rozgrywkach sportowych. Podziękował za dotychczasowe środki jakie Rada uchwalała i 
zwrócił się o dalsze wsparcie finansowe.  
 
 Radna Grażyna Bierońska  odniosła się krytycznie do zajmowanego miejsca naszej 
drużyny w rozgrywkach sportowych Klasy „B” i do zbyt niskiej formy zawodników. Była 
zdania, że należałoby zastanowić się nad dalszym utrzymaniem Klubu. 
 
 Pan Dariusz Piętka przedstawił wyniki rozgrywek wszystkich drużyn wraz                 
z trampkarzami młodszymi i starszymi oraz poinformował o warunkach i sposobach 
pozyskiwania zawodników przez inne Kluby, na co ma  szczególnie wpływ kondycja 
finansowa każdego Klubu. Zaznaczył, że każdy zawodnik wybierze taki klub, który 
zaoferuje mu wyższą stawkę zarówno za mecz wygrany jak i przegrany. 
 
 W dalszej części dyskusji radni wyrażali swoje opinie na temat roli i funkcjonowania 
samego Zarządu Klubu jak również roli trenerów i sportowego podejścia zawodników. Inną 
ocenę działalności Zarządu przedstawi zawodnik, inną kibic i inną działacz społeczny.        
Z wypowiedzi wynikało, że Zarząd wykonuje zadania statutowe, a młodzieży należy dać nie 
tylko szansę i możliwości rozwoju sportowego, a przede wszystkim wypełniania wolnego 
czasu. 
 
 Przewodnicząca Komisji ds. budżetu, gospodarki komunalnej i inwestycji Grażyna 
Proszczek stwierdziła, że dyskusja przebiegała głównie w zakresie spraw merytorycznych i 
sportowych, a tematem Sesji jest analiza efektów materialnych i społecznych. Zarząd Klubu 
nie dokonał analizy wykorzystania środków finansowych. 
 
 Innych głosów w dyskusji na temat MKS „SŁAWKÓW” nie było. 
 
 Pan Andrzej Majchrzak wypowiedział się w imieniu Zarządu Uczniowskiego Klubu 
Sportowego, którego również jest członkiem. UKS skupia głównie dzieci szkoły 
podstawowej i gimnazjum, które są źródłem naboru zawodników do grup trampkarzy, a     
w późniejszym etapie naboru do drużyn juniorów i seniorów. W ramach tego Klubu działa 
oprócz sekcji piłki nożnej sekcja piłki siatkowej. 
 
 Pan Antoni Uzar zaprezentował zadania i osiągnięcia Klubu „Kyokushin Karate”. 
 
  Pan Paweł Kostka zaprezentował zadania Ochotniczej Straży Pożarnej. Poza 
przesłaną radnym informacją, poinformował o potrzebie zakupu samochodu bojowego lub 
ewentualnej modernizacji obecnego i kosztach z tym związanych. Ponadto w ostatnim 
okresie oddano do użytku salę do ćwiczeń Orkiestry Dętej, a w przyszłym roku przypada  
10 rocznica oddania do użytku nowego obiektu remizy. 
 
 Głosów w dyskusji nie było.  
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Ad. 8.  Kierunki działań i efekty w zakresie ochrony środowiska. 
 
 Radni otrzymali na piśmie informację na niniejszy temat, która stanowi załącznik Nr 
7 do protokołu. 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki zapytał dlaczego odpady            
z oczyszczalni ścieków gromadzone są przez Rolniczą Spółdzielnię Produkcyjną 
„PROMIEŃ” w Dąbrowie Górniczej – Strzemieszycach? 
 
 Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko odpowiedziała, że szukamy nowego odbiorcy 
tych odpadów. 
 
 Innych pytań ze strony radnych nie było. Informacja została przyjęta. 
 
Ad. 9.  Prezentacja organizacji społecznych i stowarzyszeń działających w mieście: 

� składy osobowe, 
� kierownictwo organizacji, 
� ich zamiary i możliwości realizacji programów. 

 
 Radni otrzymali na piśmie informacje na niniejszy temat od organizacji społecznych i 
stowarzyszeń działających w mieście, które stanowią załączniki Nr 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 
15, 16, 17 do protokołu. 
 
 Koło Gospodyń reprezentowały Panie: Henryka Makowska i Maria Poczęsna. 
Związek Hodowców Gołębi Pocztowych – Sekcję Nr 4 w Sławkowie reprezentowali 
Panowie Jan Fatyga i Stanisław Porębski. 
 
 Spośród obecnych przedstawicieli organizacji i stowarzyszeń głos zabrali: 
Pan Jan Lorek z Koła Łowieckiego „Cietrzew” oraz radny Marcin Flak reprezentujący 
Klub Motocyklowy „FMX SŁAWKÓW” przedstawiając swoje programy i osiągnięcia. 
 
 Radna Jadwiga Szewczyk zapytała jakie są przyczyny braku informacji na temat 
działalności Stowarzyszenia na rzecz Rozwoju Miasta Sławkowa”? 
– Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko poinformowała, że Stowarzyszenie zawiesiło 

swoją działalność. 
 
  Innych pytań, ani uwag nie było. Wszystkie informacje zostały przyjęte. 
 
Ad. 10.  Wybór ławników do Sądu Rejonowego i Sądu Okręgowego oraz podjęcie 
              uchwały. 
 
 Radny Witold Materka zapoznał Radę z opinią Zespołu powołanego Uchwałą Rady 
Miejskiej Nr XIV/124/07 z dnia 12 września 2007 r. w zakresie zgłoszonych kandydatów do 
Sądu Okręgowego w Katowicach oraz do Sądu Rejonowego w Dąbrowie Górniczej. 
Przedmiotowa opinia została sporządzona w oparciu o wymagane i przedłożone dokumenty 
i stanowi załącznik Nr 18 do protokołu. 
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 Wobec uzyskania przez każdego z kandydatów pozytywnej opinii, na wniosek 
Przewodniczącego Rady Miejskiej Henryka Drzewieckiego, Komisja Uchwał i Wniosków 
przy 13 głosach „za” przekształciła się w Komisję Skrutacyjną, która przeprowadziła 
procedurę tajnego głosowania. W oparciu o wyniki tego głosowania, Rada przy 13 głosach 
„za” podjęła 
 

U c h w a ł ę  Nr XVI/139/07 
 
w sprawie: wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Katowicach i do Sądu 
                    Rejonowego w Dąbrowie Górniczej. 
 
 Uchwała wraz z protokołem Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik Nr 19 do 
protokołu. 
 
Ad. 11. Podjęcie uchwał i wniosków. 
 

Na wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej, Rada przy 13 głosach „za” 
przekształciła Komisję Skrutacyjną w Komisję Uchwał i Wniosków, która przedstawiła 
kolejno następujące uchwały; 
 

U c h w a ł ę  Nr XVI/140/07 
 
w sprawie: nadania nazwy ulicy. 
 

Uchwała została podjęta przy 13 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 20 do 
protokołu. 
 

U c h w a ł ę  Nr XVI/141/07 
 
w sprawie: zaopiniowania „Regulaminu Organizacyjnego Miejskiej Biblioteki 
                   Publicznej w Sławkowie”. 
 

Uchwała została podjęta przy 13 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 21 do 
protokołu. 
 

U c h w a ł ę  Nr XVI/142/07 
 
w sprawie: wyrażenia opinii do projektu uchwały Rady Powiatu Będzińskiego     
                    w sprawie częściowego przekształcenia Powiatowego Zespołu Zakładów  
                    Opieki Zdrowotnej w Będzinie. 
 

Uchwała została podjęta przy 10 głosach „za” i 3 „wstrz. się od głosu” i stanowi 
załącznik Nr 22 do protokołu. 
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U c h w a ł ę  Nr XVI/143/07 
 
w sprawie: nieodpłatnego nabycia nieruchomości. 
 

Uchwała została podjęta przy 13 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 23  do 
protokołu. 

 
U c h w a ł ę  Nr XVI/144/07 

 
w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 
                    stanowiącej mienie gminne, położonej w Sławkowie przy ulicy  
                    Krakowskiej. 
 

Uchwała została podjęta przy 13 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 24 do 
protokołu. 

 
U c h w a ł ę  Nr XVI/145/07 

 
w sprawie: wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych naliczanych  
                    z tytułu oddania nieruchomości w trwały zarząd Miejskiemu Ośrodkowi  
                    Kultury. 

 
Uchwała została podjęta przy 13 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 25 do 

protokołu. 
 

U c h w a ł ę  Nr XVI/146/07 
 
w sprawie: wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych naliczanych  
                    z tytułu oddania nieruchomości w trwały zarząd Miejskiemu Zarządowi 
                    Budynków Komunalnych.  

                     
Uchwała została podjęta przy 13 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 26 do 

protokołu. 
 

U c h w a ł ę  Nr XVI/147/07 
 
w sprawie: wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych naliczanych  
                    z tytułu oddania nieruchomości w trwały zarząd Miejskiemu Ośrodkowi 
                    Pomocy Społecznej. 

 
Uchwała została podjęta przy 13 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 27 do 

protokołu. 
 

U c h w a ł ę  Nr XVI/148/07 
 
w sprawie: dokonania zmian w budżecie miasta Sławkowa na 2007 r. 
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Po wyjaśnieniach Skarbnika Miasta Agaty Ślęzak uchwała została podjęta przy 13 
głosach „za” i stanowi załącznik Nr 29 do protokołu. 

 
W n i o s k i : 

 
1. Włączenie do planu budżetu miasta na rok 2008 inwestycji w formie utwardzenia 

powierzchnią bitumiczną odcinka ulicy Gwarków Sławkowskich od ulicy Wrocławskiej 
do drogi DK-94. 

– wniosek zgłoszony pisemnie przez radnego Pawła Sobieszka(załącznik Nr 30  do 
protokołu) i przyjęty do realizacji przy 13 głosach „za”. 

 
2. Włączenie do planu budżetu miasta na rok 2008 inwestycji w formie utwardzenia 

powierzchnią bitumiczną odcinka ulicy Gwarków Sławkowskich od wiaduktu 
kolejowego nad drogą DK-94 do wjazdu na drogę DK-94. 

– wniosek zgłoszony pisemnie przez radnego Pawła Sobieszka (załącznik Nr 31  do 
protokołu) i przyjęty do realizacji przy 13 głosach „za”. 

 
Pełny wykaz wniosków oraz zgłoszonych w trakcie obrad Sesji innych spraw do 

załatwienia stanowi załącznik Nr 32 do protokołu. 
 

Ad. 12.  Sprawy bieżące, w tym informacja radnych powiatowych o działalności Rady  
              Powiatowej w Będzinie. 
 
1. Radna Grażyna Skubis przypomniała o zgłoszonym wniosku w sprawie budowy 
      kanalizacji w ulicy Krakowskiej. 
 
2. Radny Marcin Flak zgłosił wniosek sprawie poprawy nawierzchni ulicy Wita Stwosza. 

Zastępca Burmistrza Zbigniew Tarmas przyjął wniosek jako zgłoszenie. 
 
3. Radny Leszek Mistela zgłosił konieczność zabezpieczenia wystającej powyżej 

powierzchni drogi zabudowy betonowej przy ulicy Wita Stwosza, odblaskowymi 
tablicami lub w inny sposób z uwagi na zagrożenie dla kierowców szczególnie nocą. 
Zastępca Burmistrza Zbigniew Tarmas przyjął wniosek jako zgłoszenie. 

 
4. Radny Marcin Pięta zwrócił się o spowodowanie usunięcia zanieczyszczeń rudą i 

innymi przewożonymi materiałami drogi oraz chodników wzdłuż ogrodzenia CHL. 
Zastępca Burmistrza Zbigniew Tarmas przyjął wniosek jako zgłoszenie. 

 
5. Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko przedstawiła realizację wniosków z poprzedniej 

Sesji zgodnie z załącznikiem Nr 33 do protokołu. 
 
6. Radna Grażyna Proszczek poinformowała, że Miejska Komisja ds. referendum 

przekazała przysługujące diety komisji w ogólnej kwocie 1 270,00 zł, słownie: jeden 
tysiąc dwieście siedemdziesiąt złotych, jako darowiznę mikołajkową, przedkładając 
dowód wpłaty, który stanowi załącznik Nr 34 do protokołu. 
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7. Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki zwrócił się do radnych o udział   
w uroczystościach Święta 11–listopada. Radni otrzymają pisemne zaproszenie                
z programem uroczystości.  

 
8. Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko uzupełniła, że w uroczystościach wezmą udział 

goście z Messeix we Francji. Rozważa wspólny obiad z udziałem radnych w Karczmie. 
Ponadto poinformowała, że w związku z przyjazdem w okresie świąteczno-
noworocznym gości ze Slavkova u Brna, zorganizowany zostanie koncert kolęd w MOK 
29 grudnia o godz. 1700 z udziałem chóru ze Slavkova u Brna, a ponadto  podejmie 
rozmowy z Proboszczem Parafii odnośnie udziału również chóru ze Slavkova u Brna we 
Mszy Świętej w dniu 30 grudnia. 

 
 
Ad. 13.  Zakończenie. 
 
 Wobec wyczerpania porządku obrad Sesji oraz głosów w dyskusji, Przewodniczący 
Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki podziękował wszystkim za udział w Sesji i ogłosił jej 
zakończenie. 
 
 
 
 
 
Protokołowała 
 
Porębska Jadwiga 


